

北京英诺特生物技术股份有限公司

2022 年度报告摘要

Table with 2 columns: 股票类别 (Share Category) and 股票代码 (Share Code). Includes A股 (A Shares) and H股 (H Shares).

Table with 2 columns: 联系人及联系方式 (Contact Information) and 证券事务代表 (Securities Representative).

Table with 2 columns: 主要会计数据和财务指标 (Key Accounting Data and Financial Indicators) and 主要会计数据和财务指标 (Key Accounting Data and Financial Indicators).

Table with 2 columns: 主要会计数据和财务指标 (Key Accounting Data and Financial Indicators) and 主要会计数据和财务指标 (Key Accounting Data and Financial Indicators).

Table with 2 columns: 主要会计数据和财务指标 (Key Accounting Data and Financial Indicators) and 主要会计数据和财务指标 (Key Accounting Data and Financial Indicators).

Table with 2 columns: 主要会计数据和财务指标 (Key Accounting Data and Financial Indicators) and 主要会计数据和财务指标 (Key Accounting Data and Financial Indicators).

Table with 2 columns: 主要会计数据和财务指标 (Key Accounting Data and Financial Indicators) and 主要会计数据和财务指标 (Key Accounting Data and Financial Indicators).

Table with 2 columns: 主要会计数据和财务指标 (Key Accounting Data and Financial Indicators) and 主要会计数据和财务指标 (Key Accounting Data and Financial Indicators).

Table with 2 columns: 主要会计数据和财务指标 (Key Accounting Data and Financial Indicators) and 主要会计数据和财务指标 (Key Accounting Data and Financial Indicators).

Table with 2 columns: 主要会计数据和财务指标 (Key Accounting Data and Financial Indicators) and 主要会计数据和财务指标 (Key Accounting Data and Financial Indicators).

Table with 2 columns: 主要会计数据和财务指标 (Key Accounting Data and Financial Indicators) and 主要会计数据和财务指标 (Key Accounting Data and Financial Indicators).

北京英诺特生物技术股份有限公司关于2022年度及预计2023年度日常关联交易额度的公告

Table with 2 columns: 关联交易类别 (Related Party Transaction Category) and 关联交易金额 (Related Party Transaction Amount).

北京英诺特生物技术股份有限公司关于2022年年度利润分配方案的公告

Table with 2 columns: 项目 (Item) and 金额 (Amount).

北京英诺特生物技术股份有限公司关于续聘会计师事务所的公告

Table with 2 columns: 会计师事务所名称 (Accounting Firm Name) and 会计师事务所 (Accounting Firm).

北京英诺特生物技术股份有限公司关于追认使用暂时闲置募集资金进行现金管理的公告

Table with 2 columns: 理财产品名称 (Financial Product Name) and 理财产品 (Financial Product).

北京英诺特生物技术股份有限公司2022年度募集资金存放与实际使用情况的专项报告

Table with 2 columns: 募集资金存放与实际使用情况 (Special Report on the Placement and Actual Use of Funds Raised in 2022).

北京英诺特生物技术股份有限公司关于补选董事、战略委员会委员及聘任证券事务代表的公告

Table with 2 columns: 补选董事 (Supplemental Director Election) and 聘任证券事务代表 (Appointment of Securities Representative).

北京英诺特生物技术股份有限公司第一届监事会第十二次会议决议公告

Table with 2 columns: 会议决议 (Board Meeting Resolution).

北京英诺特生物技术股份有限公司关于公司2023年度董事、监事、高级管理人员薪酬方案的公告

Table with 2 columns: 薪酬方案 (Executive Compensation Plan).

北京英诺特生物技术股份有限公司关于召开2022年年度股东大会的通知

Table with 2 columns: 会议名称 (Meeting Name) and 会议时间 (Meeting Time).

北京英诺特生物技术股份有限公司关于会计政策变更的公告

Table with 2 columns: 会计政策变更 (Accounting Policy Change).

北京英诺特生物技术股份有限公司关于召开2022年年度股东大会的通知

Table with 2 columns: 会议名称 (Meeting Name) and 会议时间 (Meeting Time).

北京英诺特生物技术股份有限公司关于补选董事、战略委员会委员及聘任证券事务代表的公告

Table with 2 columns: 补选董事 (Supplemental Director Election) and 聘任证券事务代表 (Appointment of Securities Representative).

北京英诺特生物技术股份有限公司第一届监事会第十二次会议决议公告

Table with 2 columns: 会议决议 (Board Meeting Resolution).

北京英诺特生物技术股份有限公司关于公司2023年度董事、监事、高级管理人员薪酬方案的公告

Table with 2 columns: 薪酬方案 (Executive Compensation Plan).